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Interpellation ställd tiII Vård och omsorgsnämndens ordförande Monica Kjellman

Borde vara självklart att de äldre som önskar får ett boende
där de kan få den hjälp de behöver !

En undersökning som nyligen publicerades i Aftonbladet och som tidningen Kanalen i nr 4
hänvisade till framgår att i Österåker finns det gott om boendeplatser, att de flesta har

lediga platser i varierat antal. Ändå nekas 11 procent av de som önska ett boende en plats.
›

Detta samtidigt som vård och omsorgsnämnden går med stort överskott.

Samtidigt finns det 18 kommuner i landet, enligt Aftonbladets undersökning, som inte nekar

någon äldre plats. 33 kommuner nekade mellan 1 - 2 procent. Uppenbarligen finns ett stort

antal kommuner som anser det viktigt att tillgodose den äldres önskan.

Mot bakgrund av ovanstående ställer jag föliande frågor

1. Varför nekas 11 procent ett boende i Österåker ? Trots att det finns platser. Trots att det

finns pengar.

2. Vad är det som hindrar att Österåker tillgodoser de äldres önskemål, dvs ingen nekas ?

3. Människors frihet återkommer ni med i alliansens. Varför värnar ni inte dessa äldres frihet

att få sitt önskemål tillgodosett när de tar kontakt och uttrycker sin önskan ?
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